
 

Verslag Bewonersoverleg 15-10-2024. 

Aanwezig bestuur: Regina Ram (Voorzitter), Henri van Klaveren (Penningmeester), 
Marjon van Streun (lid), Herman Brüggemann (lid en verslag).  
Gasten: Gemeente Arnhem: Nina van Heumen, Marjolein Walter, Ester 
Hoogendoorn. Firma Dolmans: Harold de Vries & collega’s.  
Afzeggingen: SWOA: Wietske Verhoef. Jacobiberg: Directeur. Rijnstad: 
opbouwwerkers.  

• Wijkgroenagenda door Nina van Heumen: Voorbereiding op de 
klimaatverandering van voornamelijk opwarming aarde en meer en heftigere 
buien. Minder tegels en meer groen zien we o.a. terug in de aanpassing van 
de speelplaats Bronsveenhof. Later volgt ook de speelplaats Adorppad. We 
zijn nog op zoek naar meer plekken om te vergroenen in 
Vredenburg/Holthuizen. Er staat veel informatie op de site “arnhem 
klimaatbestendig.nl” en u kunt, gericht op onze wijk, meedenken en ideeën 
inleveren op de site “meedenken.arnhem.nl”.  
Vragen: Vr: Hoe is het onderhoud geregeld en de goten in de straten zijn sterk 
vervuild? Re: Het reguliere onderhoud is op niveau C, waarbij de struiken 
vooral op aangezicht worden onderhouden. Het onderhoud was de laatste tijd 
onder de maat omdat er o.a. enkele grote machines defect waren. Intern zijn 
er wat personele aanpassingen gedaan. Momenteel is het nu weer redelijk op 
peil. Vr: Komen er meer bomen op het parkeerveldje bij het Adorppad? Re: Ja 
deze bomen staan in de planning. Vr: De grote boom op de Slochterenweg 
t.o. de Passerelle is door ziekte geveld. Komt er een nieuwe boom? Re: Maak 
s.v.p. een FIXI-melding van deze vraag.  
Via loting worden nog twee vogelhuisjes verdeeld onder de aanwezige 
bewoners.  

• De Buurtconciërge: De nieuwe Buurtconciërge Harold de Vries stelt zich aan 
de bewoners voor. Helaas heeft hij nog geen visitekaartje. Hij zal dat later bij 
het bestuur inleveren. Het “kantoor” van Dolmans Landscaping Groep is te 
bezoeken op de Molenweg 32 in Elden. Aansturing in opleiding en controle op 
de werkzaamheden zijn vaste items.  
Vragen: Vr: Bij het maaien worden ook flesjes en blikjes stuk gemaaid. Re: 
Het lukt niet om deze vooraf te verwijderen. Achteraf zal er meer aandacht zijn 
om dit op te ruimen. Vr: Door de messen niet op te tillen zijn er regelmatig 
stoeptegels kapot. Re: Ook daar gaan we beter op sturen. Graag bij defecten 
een FIXI-melding maken. Vr: Op de groene middenberm van de 
Groningensingel staat het gras hinderlijk hoog. Re: Een groot deel wordt nu 3 
keer per jaar en de doorsteekhoeken worden 6 keer per jaar gemaaid aldus 
Ester Hoogendoorn. Vr: Een drietal bomen bij de bushalte op de 
Groningensingel ter hoogte van de Veendamstraat staan er erg slecht bij en 
laten regelmatig takken vallen. Re: Ester Hoogendoorn gaat daar naar kijken. 

• Relatie SBV en Gemeente afdeling TLO-RKV 
Regina Ram: TLO heeft zo’n 2 jaar geleden eenzijdig de samenwerking met 
de Stichting Bewoners Vredenburg opgezegd. De gemeentesecretaris zou dit 
snel oplossen maar daarvoor moesten er eerst intern bij de gemeente enkele 
problemen worden opgelost. Per 1 mei is er een nieuw afdelingshoofd TLO’s 
gekomen, Marjolein Walter.  
Marjolein Walter: Komt uit de particuliere sector en is zich aan het inwerken. 
De totale groep bestaat uit zo’n 45 medewerkers. 8 Jaar geleden zijn de TLO-



groepen opgericht. Iedere groep bestaat uit 4 wijkmanagers en een 
administratief medewerker. De bestaande groep heeft inmiddels een andere 
bestemming gekregen en per 1 januari 2025 start er een volledig nieuwe 
groep TLO-ers bij TLO-RKV.  
Vragen: Vr: Wat is de taak van TLO? Re: Zij zijn de ogen en oren van de wijk 
en zorgen voor een betere leefomgeving. Vr: Na 2 jaar stilstand moet er met 
spoed een inhaalslag plaatsvinden. Re: Er wordt nu snel gewerkt aan een 
betere samenwerking en de voortgang van het wijk actieplan. Vr: Komen er 
kennismakingsgesprekken. Re: Ja.  

• De Wijkprijs: Ook in 2025 willen we weer een vrijwilliger uit de wijk vereren 
met een wijktrofee. In 2024 was dat Ron van der Veer. Wie gaat het worden in 
2025? Er worden formulieren rondgedeeld waarop men kan aangeven wie en 
waarom hij of zij in aanmerking komt voor deze prijs. Deze persoon moet wel 
een opvallende rol gespeeld hebben in de wijk. Het ingevulde formulier kan in 
de blauwe bus met witte tekst “SBV” gedeponeerd worden. De bus hangt in de 
gang van ons buurtcentrum. U kunt ook mailen: sbvredenburg@gmail.com. 

•  Het wijkactieplan: In het eerste Bewonersoverleg van 2025 zal het plan 
gepresenteerd worden. Onderwerpen hierin zijn: Groningensingel, Speelplein, 
nieuw basketbalveldje.  
Onderwerpen vanuit de bewoners: - Is er een plan in de wijk voor deel-
auto’s? MyWheels en Greenwheels zijn twee bedrijven die deel-auto’s 
aanbieden in de wijken. We gaan kijken of we het onderwerp “deelauto’s” in 
de komende wijkkrant kunnen opnemen. - Kan er verlichting komen op het 
fietspad achter de Kastelenflats? Gezien de natuur is het niet verstandig om 
daar verlichting aan te brengen. Als het donker is, is het verstandig om over 
de Groningensingel te fietsen. Er is wel een lantaarnpaal aangebracht tussen 
de Kastelenflats.  

• Wijkbegroting: De wijkbegroting wordt gepresenteerd en staat nog in 
concept. De wijkaanvragen zijn nog niet opgenomen. Deze concept begroting 
staat ook in de wijkkrant van oktober 2024.  
Vragen: Vr: Waar komt dit budget vandaan? Re: TLO geeft het wijkbudget bij 
ons in beheer. Vr: Waar komt het bedrag bij de AED vandaan? Re: Dit zit 
voornamelijk in het onderhoud van AED en de accu’s. In 2025 zal er weer een 
AED/reanimatie cursus georganiseerd worden. Re Frank Dreijling: Er loopt 
ook een reanimatie cursus voor sportleiders. Wijkbewoners kunnen ook daar 
deelnemen.  
De bijdrage voor de kunstproeverij was € 750,= en dat was erg krap. De 
opkomst 2025 zal toenemen en daarom wordt de aanvraag van € 1000,= voor 
2025 met algemene stemmen goedgekeurd. Ook de begroting wordt 
goedgekeurd. 

• Activiteiten in de wijk: Passerelle: Er is nu ongeveer 4 jaar een actieve 
groep voor schoonhouden en planten watergeven. We kunnen wel wat 
ondersteuning gebruiken. Als u meedoet wordt u ongeveer om de 6 weken 
ingeroosterd om samen met een andere vrijwilliger de werkzaamheden te 
doen met na afloop een kopje koffie. 
De tijdelijke trap van de Passerelle naar het busstation zal niet in 2024 maar in 
week 7 van 2025 vervangen worden. De nieuwe trap komt weer op de oude 
plek. De nieuwe overkapping over de busstations zal in die zelfde week 
geplaatst worden.  
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Buurtkracht Holthuizen: Judith Tenbusch doet een woordje over een 
Buurtkracht groep van zo’n 6 personen in Holthuizen. Zij zorgen voor 
communicatie en omzien naar elkaar.  
Stichting Park Immerloo: Alex van der Horst en Jelle van Eerd bespreken de 
voortgang. De “Poëzie route” is vervallen daarvoor is er de kunstproeverij 
gekomen. Ook de buurtcamping, festival en lange banken in het park komen 
aan de orde.  
Vragen: Vr: De kunstproeverij 2024 was erg op kinderen gericht. Graag meer 
rekening houden met volwassen bezoekers! Datum kunstproeverij rond einde 
mei 2025.  
Jacobiberg: De spreker die gevraagd was om iets te komen vertellen is op 
vakantie.  
Moestuingroep Vredenburg: We zijn nu zo’n 7 jaar bezig. In de loop der tijd 
zijn we gegroeid naar 11 moestuinbak bezitters. We hebben ook enkele 
bewoners van Stichting Philadelphia De Gevel betrokken. De opbrengst is 
zeer bemoedigend en we hebben iedere eerste zaterdag van de maand rond 
11.00 uur een gezellige werk/koffie bijeenkomst. Komt u ook eens kijken?  
Buurtgesprek over energie: Iedere buurtbewoner krijgt een uitnodiging thuis 
gestuurd. Datum gesprek is op 4 november 2024 van 19.00 tot 21.00 uur in de 
Petersborg. Met wethouder Cathelijne Bouwkamp.  
Rondvraag: Vr: Is er iets bekend over de ruimte van de (voormalige) 
Martinushof? Re: Door de economische situatie vindt er een herziening van de 
plannen plaats. Opmerking uit publiek: Het overleg gebeurt in een erg goede 
sfeer. Frank Dreijling: Op de Petersborg Slochterenweg 40 is er de komende 
twee maanden een bijeenkomst genaamd Digi-slim. Start vrijdag 25 oktober 
t/m 13 december van 10.00-12.00 uur. Het is geen cursus maar een gewone 
gratis bijeenkomst waar u terecht kunt met al uw digitale vragen.  
Sluiting: De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur en nodigt de 
aanwezigen uit voor een drankje in de kantine. 


